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Zaključci 3. sjednice Školskog odbora Osnovne škole Bogumila Tonija, održane 13.09.2021. 

godine: 

 

Sjednici su nazočili ravnateljica Milena Kolarec, članovi Ismeta Čerkez, Mirela Crnjak, Ivana Čališ, 

Gordana Vrzić i Dino Karakaš te zapisničar Dalibor Petrina. 

 

1. Dnevni red 3. sjednice Školskog odbora jednoglasno je prihvaćen. Nakon toga članovima se 

predstavio član Školskog odbora iz reda osnivača Dino Karakaš. 

 

2. Zapisnik sa 2. (konstituirajuće) sjednice Školskog odbora jednoglasno je prihvaćen. 

3.  

- Na natječaj za radno mjesto učitelj/ica glazbene kulture Ravnateljica predlaže Biancu Braim 

magistru muzike. Prijedlog je jednoglasno prihvaćen.  

- Za radno mjesto učitelj/ica hrvatskog jezika prisutni članovi Školskog odbora jednoglasno  su 

prihvatili prijedlog ravnateljice da se zaposli Valentina Mršić.  

- Za učiteljicu razredne nastave u punom radnom vremenu ravnateljica je predložila Sanju 

Dumić. Prijedlog je jednoglasno prihvaćen. 

- Za učiteljicu razredne nastave u produženom boravku ravnateljica predlaže Loretu Librić, 

Prijedlog je jednoglasno prihvaćen. 

- Za učiteljicu razredne nastave u produženom boravku ravnateljica predlaže Ivu Gluhinić 

Prijedlog je jednoglasno prihvaćen. 

- Za radno mjesto učitelj/ica matematike ravnateljica je predložila kandidatkinju Ines Paučnik 

Naglasak je na tome da se Ines Paučnik  zapošljava kao nestručna zamjena do pet mjeseci, a u 

tom roku ponovno se raspisuje natječaj. Prijedlog je jednoglasno prihvaćen. 

4. Ravnateljica je iscrpno pojasnila sve stavke Odluke, razlog nastanka manjka i iz kojih se izvora 

isti podmiruje. Školski odbor jednoglasno daje Suglasnost na Odluku. 

5. Ravnateljica je u kratkom uvodu ispričala povijest sportskog društva Bogumilac te pojasnila da se 

suglasnost na Odluku daje kako bi Društvo registrirali za ovu šk. godinu i kako bi djeca mogla 

sudjelovati na školskim sportskim natjecanjima. Članica Školskog odbora je pojasnila princip 

rada ŠSD Bogumilac, školska natjecanja i potrebnu dokumentaciju za registraciju. Školski odbor 

jednoglasno daje Suglasnost na Odluku. 

 

      Pod točkom razno: 

- Škola je dobila ponudu od udruge Mali inženjeri za najam učionice, koja je jednoglasno 

        prihvaćena. 

- Zbog odlaska kuharice u mirovinu, a do dobivanja suglasnosti MZO za novo zapošljavanje, 

Škola će zaposliti kuharicu na 60 dana. 

-  Na kraju sjednice ravnateljica se osvrnula na tijek postupka vezano za privremenu mjeru  

ograničavanja korištenja sportskih terena, gdje je rečeno da je Škola nakon dobivene suglasnosti 

Školskog odbora na prijedlog aneksa ugovora, uputila isti „Ustanovi“ te se čeka njihovo daljnje 

postupanje. 

Predsjednica Školskog odbora  

           Gordana Vrzić  


